
de la revista, els va presentar i va dirigir magis t ra lment les diverses intervencions. 

En Joan Ruiz es va centrar principalment en el passat i el present de la nostra llen-
gua, amb unes conclusions més aviat pessimistes . 

El politic va parlar de la situació actual i de la fu tura Ilei a m b força op t imisme, 
tot i considérant les moites dificultats que s 'hauran de superar. 

El periodista explica l 'experiència recent de fer una edició en català del diari que 
dirigeix, la gestació de la idea i els bons résultats obt inguts , que han superai les previ-
sions de la mateixa empresa. Tothom va coincidir que aquest fet era una bona noticia 
i un bon mit jà per anar normali tzant la nostra Mengua. 

Per acabar, en Jaume Farriol va exposar la seva visió irònica i humorís t ica deis 
fets exposals , i d 'al t res, que, com sempre, van fer les delicies de la concurrencia . 

Cal agrair a en Jaume. i a tots els altres, l ' agradable vetllada que eus van fer pas-
sar, i a en Miquel Mestret el bon sopar que ens va servir. 

Fins Tany que ve que, si Dcu vol. celebraren! el 30 aniversari . 

Joan Cabot i Pañach 

£7.v confercm itmls del So/nir de / 997: 
Antonio Franco. Unís Jou, Canne Badia {¡ìresenladom) i Joan Kiiiz i Calonja. 
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